



Unicorn Class Newsletter 2018 May

May in Unicorn class means that it is time to start practicing for our play at the end of the month. Everyone is very excited and the story is going to be an exciting and thrilling story about some heroic princes saving the day.

Everyone is doing very well in phonics, math and spelling class. Here's a run down of what is in store for unicorn class this May.

Song and dance

We'll be using our song and dance class for drama play practice this month. We will either be practicing our dance movements and songs or practicing our lines in the morning depending on what I think is more important.

Week 1: Drama play practice

Week 2: Drama play practice

Week 3: Drama play practice

Week 4: One Elephant went out to play

Week 5: One Elephant went out to play

Core Materials Spelling and Phonics class

In our phonics class we will start the first week with a bit of an evaluation and review of long i long a and long o before we start working on long u. At the end of the month we will be doing another short review and then start talking about long e.

Reading

The middle of the month, we will be allowed to have 1 more week for drama play practice out of our reading schedule.

Week 1: Who Needs Water

Week 2: Wind

Week 3: Drama play practice

Week 4: sleepy bear

Week 5 Sammy the Turtle

Math

We finished the 3rd book in the D series last month and we have already been using May for our Drama play practice. Everything is going great and the kids are having lots of fun. At the end of the month we can start our 4th book in the D series.

Week 1: Drama play practice

Week 2: Drama play practice

Week 3: Drama play practice

Week 4: Counting objects and adding

Week 5: Orientation, top, bottom, inside, and outside.

Thematic Studies

The thematic for next month will be Finland. We will have some exciting activities for the kids to enjoy and hopefully another fun cooking activity since everyone had lots of fun making the naan bread last month

Physical Education

The kids are having a lot of fun in P.E. class. We always start off with a fun run around the playground before our game/activity.

Week 1: Relay Race

Week 2: Jump Rope

Week 3: Parachute Games

Week 4: Cat and Mouse

Outdoor Play

All the kids are having lots of fun playing outside in our supervised playground with monkey and lion class.

I sincerely hope everyone will enjoy our drama play this semester, I think all the kids will have fun and that you, the parents will appreciate how much effort the whole class puts into it. I think we are very lucky to have so many talented and well-mannered kids all in one class.

Break a leg Unicorn class!

Teacher Mat



Unicorn Class Newsletter 2018 May

五月的開始，意味著我們又要展開戲劇表演的練習直到月底，相信大家都很期待，這次的演出內容是有關於英勇的王子，如何救出受困的公主，將是一場讓人感到興奮又刺激的好戲。

每個孩子在發音課程或 MPM 數學課或拼字文法課都表現的很不錯，繼續加油喔！

以下為五月的課程進度：

歌謠律動方面

前三週我們將利用這段時間來練習戲劇，也許在這段時間練習戲劇的歌曲時，除了加上舞蹈動作，也有可能是練習台詞，我將會彈性運用這段時間。

Week 1: Drama play practice 戲劇練習

Week 2: Drama play practice 戲劇練習

Week 3: Drama play practice 戲劇練習

Week 4: One Elephant went out to play

Week 5: One Elephant went out to play

主教材、拼字和發音方面

第一個星期的發音課程，我們將安排長母音 u 的學習，但在這之前我們會針對 Long i 和 Long a 的學習做一些評測和複習，在月底我們會在做一些複習，然後進入 Long e 的學習。

閱讀方面

在這個月的閱讀書進度安排中，我們將在第三週進行戲劇表演的練習，其他的四週都照常規劃每週的課程進度，

Week 1: Who Needs Water

Week 2: Wind

Week 3: Drama play practice

Week 4: sleepy bear

Week 5 Sammy the Turtle

數學方面

我們在上個月已完成 MPM 系列的第三本，我們會利用五月的前三週數學課時間，進行戲劇表演的練習，孩子們將會很開心的練習，期待已久的表演，月底時我們會在回到 MPM 的課程，進行第四本的學習。

Week 1: Drama play practice

Week 2: Drama play practice

Week 3: Drama play practice

Week 4: Counting objects and adding 計數和加法概念

Week 5: Orientation, top, bottom, inside, and outside. 空間、方位辨別

主題活動方面

五月的主題將認識芬蘭這個國家，針對這個國家我們會設計一些有趣的活動，或針對該國家的特色食物來規劃烘焙活動，如同四月我們做了印度烤餅，孩子們在過程中都覺得有趣，也品嚐了異國食物。

體能課方面

孩子們對於體能課一直都相當感興趣，我們仍維持在進行所有活動或遊戲前，先暖身並跑操場。

Week 1: 接力比賽

Week 2: 跳繩

Week 3: 氣球傘

Week 4: 貓捉老鼠

戶外活動方面

我們每天都有戶外活動時間，將會和獅子班、猴子班一起進行，除了可以讓孩子們盡情的奔跑外，還可以接觸不同班級的朋友喔！孩子們在戶外玩得很開心，而且他們總是很留意班上的孩子們是否有任何麻煩或受傷，這是我樂見的。

我衷心希望大家在這個學期都能享受到我們的戲劇，我想所有的孩子都會玩得很開心，而你，家長們會欣賞到全班同學投入了多少心血。我認為我們很幸運有這麼多的天才和良善的孩子都在一個班級。

祝福我們班表演順利！

Teacher Matt